

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 6 2020

2020-06-02

§ 83 – 98

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19:00

Plats Romevi

Närvarande: Maria Carlsbogård, Anders Larsson, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg,
Thomas Thunberg, David Arfvidsson

		Ansvarig
§ 83 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 84 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 85 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.	
§ 86 Kansli info	<p>Städning av kansliet har påbörjats. Lathund finns för ledarbeställning av kläder.</p> <p>Vi har sex bra mål men förbundet erbjuder nu bidrag för inköp av nya mål. Två mål för 6,5'kr inkl. frakt. Vi ansöker om att få köpa 2 st 5 mot 5 mål. De vi då får över kan vi kanske flytta två till Gunnars äng</p> <p>PF 12-13 har haft små träningsmatcher mot lokala lag.</p> <p>Tryckkärlet i källaren orkar inte med. Maria C kontaktar någon som kan hjälpa oss.</p>	
§ 87 Ekonomi	<p>Maria har ansökt till RF ang. Corona, har fått backning men har sökt 90'kr i bidrag. Pengarna kommer inte att räcka till alla som sökt besked avvaktas. Gräsklippare är köpt för 55'kr vi fick 50'kr för Thordenstiftelsen. Försäkring skall tecknas.</p> <p>Lotterna är inte klara då alla ännu inte lämnat in lappar. Vi har inte betalt dem ännu.</p> <p>Kiosken går inte ihop men bidrar lite till dommaravgifterna.</p> <p>Eventuellt kan vi använda Thordenspengar till freesbeegolf utrustning.</p> <p>Dörrstängare fick vi de är monterade.</p> <p>89 st anmälda till sommarfotbollsskolan.</p> <p>Möte med IKK planeras för "Säsongsavrundaren".</p> <p>El ligger dyrt men de dyra månaderna kommer alltid först. TT kollar på avtalet, kanske kan vi göra något.</p>	

		Ansvarig
	Granulat finns till i höst. .	
§ 88 Sponsring	Om serien kommer igång ordentligt tittar vi på om vi skall jaga sponsorer till ett matchprogram.	
§ 89 Fotboll	<p>Herrarna kommer att börja spela i augusti. Fem hemmamatcher är planerade, de första motståndarna tackade nej. Två nya spelare har tillkommit ett lån från Kongahälla och en kille som hållit upp några år.</p> <p>P05 har fått tillskott från Kode. Kode har hört av sig men vi har inte fått kontakt ännu. Vi har inte värvat aktivt.</p> <p>Kongahälla och Kareby har juniorlag och nästa år kan det vara aktuellt för oss att vara med Maria C tar med Dag Magnusson och Johan Andersson på mötet om detta. Idéer finns kring öppna sommarträningar i samarbete med Kongahälla och Kareby.</p> <p>Målvaktsträning för våra målvakter möjliggörs att hänga med på damjuniorernas träning på tisdagar och torsdagar. Roine ställer upp och vi börjar med att erbjuda P07s och P08as målvakter. P05 har redan fått erbjudande.</p> <p>I söndags startades fotbollslek för 4-5 åringar. Mest lek, 14 st kom och vi har ett tak på 20 st. Det står två i kö. De kör fram till gymnastiken startar.</p>	
§ 90 Innebandy	Tider har erhållits i olika hallar detta ställer till med lite problem då vi bara har förråd i Mimers och kommer behöva flytta med oss grejerna. Maria C kommer att ringa och ifrågasätta.	
§ 91 Gymnastik	Det blir en ny grupp födda 17 i höst.	
§ 92 Boule	Har dragit igång på måndagar	
§ 93 Bordtennis	Ungdomar spelar på torsdagar och söndagar. KM planeras i juni.	
§ 94 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	<p>Vi bör jobba med etiska frågor i klubben. Maria F har undersökt med en annan klubb där man fokuserar tydligt på dessa frågor. David och Thomas har tidigare varit hos kommunen i frågan. Dessa tre bildar en arbetsgrupp och tittar närmare på frågan.</p> <p>Susanne och David har haft möte med kommunen här på Romevi.</p>	

		Ansvarig
	<p>Det såg ganska positivt ut vi skall nog kunna få tillstånd att höja upp B-plan samt dränera den. Vi vill också ta ner träden detta behöver vi ansöka om hos Länsstyrelsen. Vi vill även göra arbeten kring D-plan samt komplettera den med bollfångstnät.</p> <p>Bemanning på kansliet v.24 Thomas T v.25 Susanne v.26 Anders v.32 David v.33 Maria F</p>	
§ 95 Övriga frågor	<p>Vi bör ha en plangrupp igång i höst. Janne bör vara sammankallande i denna och kallar in aktuella ledare förslagsvis 9-manna och 11-manna lag som spelar och tränar på D och A-plan. Han får gärna även engagera sakkunniga medlemmar.</p> <p>Kan vi få hjälp från SISU med etikfrågor, exempelvis en utbildning i hur man skall vara mot varandra.</p> <p>Inför sommarfotbollsskolan</p>	
§ 96 Planering/Aktiviteter	<p>Planering 2020</p> <ul style="list-style-type: none"> - Styrelsemöten tisdagar 19:00 11/8, 1/9, 6/10, 3/11, 12/12 (lördag) - Sommarfotbollsskolan: 11-12/6, 15-16/6 - RUF-dagen 22/8 10:00-14:00, hoppborgar bokade - Höstens arbetsdag: 19/9 9:00-12:00 - CUPEn Säsongsavrundaren preliminärt 24-25/10 - Årsfest: 14/11 - Höstmöte: 11/11 (onsdag) 19:00 	
§ 97 Nästa möte	<p>Nästa möte är 11/8</p> <p>David står för fika.</p>	
§ 98 Avslutning	Mötet avslutades	

.....
David Arfvidsson
Ordförande

.....
Maria Forssten
Sekreterare